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Protokół Nr 41/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 30 sierpnia 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Barbary Stańczak- Przewodniczącej Komisji 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Otworzyła czterdzieste pierwsze posiedzenie Komisji, powitała Członków Komisji oraz 

zaproszonych gości. 

 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pani Barbara Stańczak-  Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczy 3 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 40/2022 

 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie poprawności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

    Opieki Zdrowotnej w Mławie za I-półrocze 2022 roku. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej   

   w Mławie; 

• zmiany Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Mławie; 

• zmiany wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  

  przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2022 r.; 

• udzielenie pomocy finansowej dla Miasta Mława; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Przebudowa drogi  

  powiatowej Nr 2322W poprzez budowę parkingu przy ul. Handlowej w miejscowości Konopki”,      

  ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu wsparcia zadań    



  ważnych dla równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Rozbudowa drogi  

  powiatowej nr 2315W Dębsk-Szydłowo”, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Remont drogi  

  powiatowej Nr 4640W Bieżuń-Szreńsk-Mława ( ul. Henryka Sienkiewicza) w Mławie”, w ramach  

  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego; 

• zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2022. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji. 

 

Punkt 5 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Mławie za I-półrocze 2022 roku. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Przypomniał, że pierwszy kwartał był dalszą walką z pandemią, zaś kolejne miesiące opierały się na 

radzeniu sobie ze skutkami pandemii. Kolejną ważną rzeczą to skutki regulacji płac, które szpital 

musiał przeprowadzić pierwszego lipca 2021 roku, i które musi przeprowadzać co roku, ponieważ 

wynika to z obowiązku ustawowego.  Szpital w skutek pandemii oraz regulacji płac odnotował za 

pierwsze półrocze straty. W dalszych słowach Dyrektor odniósł się do tematu „zabezpieczenia 

zdrowotnego”. Nawiązał do realizacji ryczałtu państwowej sieci szpitali w 2021 roku z podziałem na 

podmioty powiatowe. W tym punkcie dyrektor zwrócił uwagę Członków Komisji na fakt, że w 2021 

roku szpital w Mławie miał wyłączone dwa oddziały, co miało również miejsce w pierwszym 

półroczu bieżącego roku. Wspomniał o warunkach lokalowych w szpitalu, które od lat są problemem. 

Ze względu na pandemię i ograniczone możliwości szpitala, koniecznym było zamknięcie 

określonych oddziałów, co wpłynęło na wykonanie świadczeń. Rozważano nawet zamknięcie 

oddziału, który jest najbardziej deficytowym, czyli oddziału ginekologiczno-położniczego. Jednak 

zamykając oddział, szpital musiałby się liczyć z dużymi problemami z ewentualnym ponownym 

otwarciem w przyszłości. Podsumowując, straty w szpitalu za pierwsze półrocze wynoszą ponad 

milion złotych. Dodał, że rząd nakazując podwyższenie wynagrodzenia zrekompensował to dając 

szpitalowi dodatkowy strumień pieniędzy ( na podstawie umowy- dodatki do skutków podwyżek 

płac). Niestety, jak powiedział Dyrektor SPZOZ w Mławie, w tym roku sytuacja jest jeszcze gorsza, 

ponieważ przyjęto inny algorytm podziału tych środków. W ubiegłym roku opierało się to na 

sporządzeniu listy zawierającej PESEL-e osób, którym należy się podwyższyć wynagrodzenie, w tym 

roku uległo to zmianie, czyli wzrośnie wycena punktu realizowanego na rzecz Narodowego Funduszu 

Zdrowia, na rzecz pacjentów. Nastąpił wzrost kontraktów do 30%. Szpital od 1 lipca ubiegłego roku 

otrzymywał miesięcznie 922 tys 257zł 53 gr, od 1 lipca tego roku wypłata tych środków została 

wstrzymana, została podwyższona punktacja, w ramach której wzrośnie szpitalowi kontrakt o około 

400 tys zł, co wiąże się z comiesięcznym brakiem kwoty w wysokości pół mln zł. Dodał, że jest po 

rozmowie z Dyrektorem oddziału Mazowieckiego Narodowego Funduszu Zdrowia, celem spotkania 

było znalezienie rozwiązania tego problemu. Dyrektor poinformował, że jest wiele szpitali, które nie 

podpisały aneksów do umów związanych z podwyżką wynagrodzenia. Obecnie najniższe 

wynagrodzenie pielęgniarki waha się pomiędzy 5600 zł, a 7300 zł , do tego dochodzą dodatki za np. 

dodatkowe dyżury. Podczas rozmowy z Dyrektorem oddziału mazowieckiego, Dyrektor SPZOZ 

wnioskował, żeby w sytuacji kiedy pojawią się nadwykonania nie było potraceń na spłatę 

finansowanej 1/12 przez NFZ. Kolejna kwestia odnosi się do ponownego uruchomienia po kilkunastu 

latach oddziału ortopedycznego w mławskim szpitalu. Ponadto rozpoczęło się uruchomianie 

pracowni rezonansu magnetycznego. Zasugerował, że było by z korzyścią dla szpitala gdyby udało 

się wszystko zgrać w czasie, czyli pracownię rezonansu oraz oddział ortopedyczny. 



Zapoznał Komisję z danymi wynikającymi z przeprowadzonej ankiety przez Związek Powiatów 

Polskich wśród członków : ze 195 szpitali powiatowych (łącznie w Polsce jest ponad 700 szpitali) aż 

145 szpitali nie jest w stanie pokryć kosztów podwyżek dla pracowników działalności medycznej i 

pozostałych pracowników działalności podstawowej, dla 14 szpitali pojawił się niedobór środków 

wynoszący 1 mln zł, dla 33 szpitali powiatowych powyżej 500 tys zł do miliona złotych miesięcznie, 

dla 75 szpitali od stu tys zł do pięćset tys zł. Dla pozostałych szpitali poniżej 100 tys zł. 

Podsumowując, większość szpitali nie otrzymała takiego wsparcia finansowego z NFZ jakie powinna 

otrzymać.  

Poinformował, że szpital wykonywał i wykonuje swoje świadczenia w pełnym zakresie, w roku 2021 

pomimo trudności szpital wykonał  93% świadczeń. Przypomniał, że umowa na rezonans została 

podpisana, ale nadal brakuje 1mln 300 tys zł, na roboty budowlane związanie z posadowieniem 

rezonansu. Dodał, że postawiono warunek, iż płatności za roboty budowlane zostaną rozłożone w 

ratach  za rok następny.  Rezonans zostanie uruchomiony w tym roku, zaś rozliczenie z wykonawcą 

nastąpi w przyszłym roku.  

Poinformował, że szatnia dla pielęgniarek została przeniesiona na salę konferencyjną (ta część szatni, 

która została przeznaczona na pomieszczenia rezonansu). Podsumowując powiedział: tomograf już 

działa, aparat USG kupiony pod koniec roku, rentgen nabyty wraz z końcem stycznia już służy 

pacjentom, oczekiwania trwają w związku z zakupem karetki pogotowia, kolejne otrzymane 

pieniądze  to około 400 tys zł na poprawę cyber bezpieczeństwa. 

Odniósł się również do podstawowej opieki zdrowotnej, mówiąc, że funkcjonuje, ale mimo wszystko 

powinna funkcjonować inaczej. W kolejnych słowach nawiązał do budynku w którym funkcjonuje 

POZ, mówiąc, że jest to nieodpowiedni budynek na tego rodzaju działalność. Dodał, że istnieje 

pomysł wykorzystania na ten cel budynku dworca autobusowego w Mławie. Dyrektor powiedział, że 

jeżeli jest to budynek należący do skarbu państwa, to warto się nim zainteresować i postarać się 

przekazać go na użytek szpitala. Wówczas można by było nadbudować piętro, stworzyć rehabilitację 

lub poradnie specjalistyczne na górze, ponadto znajduje się tam parking.  

W kolejnych słowach poinformował, że od lipca tego roku z każdym kolejnym miesiącem szpital ma 

deficyt prawie pół miliona złotych.  

 

Pan Henryk Antczak- Członek Komisji  

Zapytał o dwa zadania zaplanowane na ten rok przez Dyrektora SPZOZ, a mianowicie o rezonans 

magnetyczny i zakup karetki z wyposażeniem, czy w kontekście wypowiedzianych słów jest szansa, 

że dyrektor dokona zakupu. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Omówił wykonane inwestycje o dużej wartości, po czym dodał, że plan zakupu rezonansu został 

zrealizowany, natomiast zakup karetki zbiegł się z dużą ilością zamówień i pojawił się problem z 

wyposażeniem. Prowadzeniem przetargu zajmuje się urząd marszałkowski, i karetka zostanie 

zakupiona. Wrócił do tematu rezonansu, poinformował, że szpital otrzymał na ten cel 3,5 mln zł  od 

wojewody mazowieckiego, natomiast koszty związane z pracami budowlanymi dostosowania 

pracowni nie zostały dofinansowania. Potrzeba na ten cel 1mln 300 tys zł. Podjęto jednak decyzję o 

rozpisaniu przetargu, ogłoszeniu i wyborze wykonawcy. Obecnie prace trwają. Płatność została 

zwekslowana na następny rok.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  

  Zdrowotnej  w Mławie; 

 

Komisja jednogłośnie ( 3 głosami) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 



Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mławie 

 

• zmiany Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Mławie; 

 

Pani Barbara Brzozowska- Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w Mławie 

Poinformowała, że zmiana dotyczy przepisów prawa, które ciągle się zmieniają. Po uzgodnieniu z 

mecenas ustalono, że od teraz nie będą zapisywane Dzienniki ustaw, w związku z tym niezbędna była 

aktualizacja,  czyli zmiana paragrafu pierwszego Statutu. Pozostałe zapisy nie ulegają zmianie.  

 

Komisja jednogłośnie (3 głosami) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Mławie 

 

• zmiany wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  

  przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2022 r.; 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Urząd Pracy otrzymał 200 tys zł , 

zaś PCPR 964 tys zł. Urząd Pracy przeznaczył te środki na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej, 

prowadząc cztery nabory wniosków na aktywizację osób niepełnosprawnych. W ramach tych 

naborów wpłynęły dwa wnioski- jeden wniosek złożyła osoba niepełnosprawna na otwarcie własnej 

działalności, drugi pracodawca, który chciał stworzyć stanowisko pracy dla osoby niepełnosprawnej. 

Wnioskująca osoba niepełnosprawna nie dopełniła formalności, w związku z czym, kwota (154 tys 

zł) która pozostała, uchwałą zostanie przekazana do PCPR, który w ramach prowadzenia własnych 

zadań wykorzysta środki 

 

Komisja jednogłośnie (3 głosami) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany wysokości środków Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej w 2022. 

 

• udzielenie pomocy finansowej dla Miasta Mława; 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława zwrócił się z prośbą o dofinansowanie festiwalu Victor  

Young Jazz, który odbędzie się 23 i 24 września w Państwowej Szkole Muzycznej w Mławie, a 

proponowana kwota dofinansowania to 10 tys zł, ujęta w budżecie jako dotacja  dla Miasta Mława. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Mława 

 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Przebudowa drogi  

  powiatowej Nr 2322W poprzez budowę parkingu przy ul. Handlowej w miejscowości      

  Konopki”,     ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu    

  wsparcia zadań  ważnych dla równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego; 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Poinformował, że Zarząd Województwa Mazowieckiego prowadzi ciągły nabór na rok 2023 

wniosków dla jednostek samorządu terytorialnego z terenu woj. mazowieckiego zainteresowanych 

uzyskaniem dofinansowania ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego. Powiat mławski 

planuje w sierpniu 2022 złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie inwestycji. 

Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 400 000,00 zł. Dofinansowanie zadania może wynieść 60% 

w kosztach realizacji zadania. W przypadku uzyskania dofinansowania na inwestycje, wskazaną 



wartością jej dofinansowania przez Zarząd Województwa Mazowieckiego zostanie podjęta stosowna 

uchwała Rady Powiatu Mławskiego wprowadzająca powyższe zadanie do realizacji. Na powyższą 

inwestycję gmina Stupsk zadeklarowała partycypację w kosztach udziału własnego Powiatu 

Mławskiego.       

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku przez Powiat 

Mławski o dofinansowanie inwestycji  pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2322W poprzez 

budowę parkingu przy ul. Handlowej w miejscowości Konopki”, ze środków budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju 

województwa mazowieckiego.  

  

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Rozbudowa drogi  

  powiatowej nr 2315W Dębsk-Szydłowo”, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Poinformował, że Powiat Mławski planuje w miesiącu sierpniu 2022 roku złożyć wniosek do  

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie o dofinansowanie inwestycji „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2315W Dębsk - Szydłowo”,  w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 16 694 318,95 zł. w tym kwota 16 334 318,95 zł to wydatki 

kwalifikowane do dofinansowania. Dofinansowanie zadania może wynieść 80% wydatków 

kwalifikowanych w kosztach realizacji zadania. Przewidywany minimalny poziom dofinansowania 

może wynieść 50% kosztów kwalifikowanych.  W przypadku uzyskania dofinansowania na 

inwestycję z wskazaną wartością jej dofinansowania przez Wojewodę Mazowieckiego, zostanie 

podjęta stosowna Uchwała Rady Powiatu Mławskiego wprowadzająca powyższe zadanie do 

realizacji     

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku przez Powiat 

Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2315W Dębsk - 

Szydłowo”, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie inwestycji pn. „Remont drogi  

  powiatowej Nr 4640W Bieżuń-Szreńsk-Mława ( ul. Henryka Sienkiewicza) w Mławie”, w    

  ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Pan Dariusz Makowski- Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska 

Poinformował, żr Powiat Mławski planuje w miesiącu sierpniu 2022 roku złożyć wniosek do  Mazo-

wieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie o dofinansowanie inwestycji „Remont drogi po-

wiatowej Nr 4640W Bieżuń-Szreńsk-Mława(ul. Henryka Sienkiewicza) w Mławie”,  w ramach Rzą-

dowego Funduszu Rozwoju Dróg. Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 620 000,00 zł w tym 

kwota 600 000,00 zł to wydatki kwalifikowane do dofinansowania. Dofinansowanie zadania może 

wynieść 80% wydatków kwalifikowanych w kosztach realizacji zadania. Przewidywany minimalny 

poziom dofinansowania może wynieść 50% kosztów kwalifikowanych.  W przypadku uzyskania do-

finansowania na inwestycję z wskazaną wartością jej dofinansowania przez Wojewodę Mazowiec-

kiego, zostanie podjęta stosowna Uchwała Rady Powiatu Mławskiego wprowadzająca powyższe za-

danie do realizacji.  

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku przez Powiat 

Mławski o dofinansowanie inwestycji  pn. „Remont drogi powiatowej Nr 4640W Bieżuń-Szreńsk-

Mława (ul. Henryka Sienkiewicza) w Mławie”, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

 

 



• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego; 

 

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo-Budżetowego 

Poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą: 

1. wprowadzenia zmian w zadaniu w przedsięwzięciach i zwiększeniu łącznych nakładów 

finansowych o kwotę 200.000,00 zł, zobowiązań oraz limitów wydatków na rok 2022 

przedstawionego w załączniku nr 2 do WPF  w poz. 1.3.2.1., przedsięwzięcia pn.: „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2359W Radzanów– Drzazga wraz z mostem o INI 01005659 na rzece Wkra – 

wykonanie dokumentacji technicznej, podział geodezyjny działek”, którego okres realizacji ustalono 

na lata 2019-2022, realizowany przez Powiatowy Zarząd Dróg w Mławie. Łączny limit nakładów 

finansowych i zobowiązań stanowi kwotę 16.709,25 zł, w tym z tytułu pomocy finansowej z Gminy 

Radzanów w wysokości 1.200.000,00 zł (200.000,00 zł dotyczy niezrealizowanych wydatków 

niewygasających z 2021 r.) Limit nakładów na rok 2022 wynosi 15.945.337,45 zł 

2. wprowadzenia zmian w zadaniu w przedsięwzięciach i zmniejszeniu łącznych nakładów 

finansowych o kwotę 14.000, 00 zł ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

zobowiązań oraz limitu wydatków na rok 2022 przedstawionego w załączniku nr 2 do WPF  w poz. 

1.3.2.24., przedsięwzięcia pn.: „Rozbiórka istniejącego mostu JNI 01005633 i budowa nowego mostu 

w m. Szumsk na rzece Ożumiech wraz z rozbiórką drogi dojazdowej nr 2361W/2314W- 

dokumentacja techniczna”, którego okres realizacji pozostaje niezmieniony, tj. w okresie dwóch lat 

budżetowych 2021-2022, realizowany przez Powiatowy Zarząd Dróg w Mławie. Łączny limit 

nakładów finansowych i zobowiązań stanowi kwotę 136.000,00 zł. Limit na rok 2022 został 

zmniejszony o kwotę 14.000,00 zł i po zmianach wynosi 136.000,00 zł. 

3. wprowadzenia zmian w zadaniu w przedsięwzięciach i zwiększeniu łącznych nakładów 

finansowych o kwotę 28.639,40 zł z wpływu narosłych odsetek od rachunku bankowego do środków 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, zobowiązań oraz limitu wydatków na rok 2022 

przedstawionego w załączniku nr 2 do WPF w poz. 1.3.2.27., przedsięwzięcia pn.: „Budowa instalacji 

fotowoltaicznych dla budynków jednostek organizacyjnych powiatu Mławskiego”, którego okres 

realizacji pozostaje niezmieniony, tj. w okresie dwóch lat budżetowych 2021-2022, realizowany 

przez Starostwo Powiatowe w Mławie. Łączny limit nakładów finansowych i zobowiązań stanowi 

kwotę 3.407.296,65 zł. Limit na rok 2022 został zwiększony o kwotę 28.639,40 zł i po zmianach 

wynosi 3.327.346,65 zł. 

Z tych więc powodów dokonuje się stosownych zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Mławskiego 

 

• zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2022. 

 

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo-Budżetowego 

Poinformowała, że budżet po stronie dochodów zmniejsza się o kwotę 418.272,53 zł i zwiększa się 

o kwotę 310.454,98 zł, w tym dochody bieżące zmniejszają się o kwotę 107.817,55 zł ( per saldo), 

dochody majątkowe pozostają na niezmienionym poziomie. Ponadto budżet po stronie wydatków 

zwiększa się o kwotę 538.914,03 zł i zmniejsza się o kwotę 646.731,58 zł ( per saldo- 107.817,55 zł), 

w tym wydatki bieżące zmniejszają się o kwotę 121.317,55 zł ( per saldo), wydatki majątkowe 

zwiększają się o kwotę 13.500,00 zł ( per saldo).  

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Budżetowej Powiatu 

Mławskiego na rok 2022 

 

 

 



Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Zabierając głos odniósł się do Uchwały zawierającej zakres pracy Komisji Stałych i Rady Powiatu. 

Powiedział, że wcześniej przyjęty plan pracy ujmował sprawozdanie finansowe w miesiącu sierpniu, 

ale ze względu na prośbę Pani Dyrektor dotyczącą przesunięcia sprawozdania na wrzesień, i za zgodą 

mecenas została w tej kwestii przygotowana Uchwała Rady Powiatu na najbliższą sesję. Dodał, że 

sprawozdanie jest już gotowe, zostało wysłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, oraz otrzymało 

pozytywną opinię. W dalszych słowach poinformował, że sprawa fotowoltaiki została zamknięta, a 

faktura opłacona (przeprowadzając prace zastępcze na dachach, faktura dla tej firmy została 

pomniejszona o kwotę 740 tys zł). W związku z fotowoltaiką wystąpiła również konieczność  

podpisania tzw. umów kompleksowych. W dalszych słowach odniósł się do wykonawcy inwestycji 

Radzanów – Drzazga, poinformował, że właściciel, mimo, że jeszcze nie zakończył inwestycji, to już 

wystąpił o podwyższenie wynagrodzenia o 50 procent. Omówił etap już wykonany, oraz przedstawił 

co jeszcze jest do zrobienia. Starosta nawiązał także do budowy sali gimnastycznej przy ZS Nr 4, 

wyraził pozytywną opinię dotyczącą postępu i jakości prowadzonych prac. Przytoczył także postęp 

prac na ul. Nowowiejskiej. 

 

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Zamknęła czterdzieste pierwsze posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Spraw Regulaminowych Rady Powiatu Mławskiego , podziękowała radnym i zaproszonym gościom 

za udział w posiedzeniu. 

 

                                                                                               Przewodnicząca Komisji 

                                                                                              Barbara Stańczak 

 
Sporządziła: 

Sylwia Krupińska 

21.09.2022 r. 


